
Styrelsemöte måndag 22 oktober 2018  hos Rufus på Lavalvägen 8 
Närv: Anders M, Anders E, Rufus, Leif, Anna

1. Mötet öppnat
2. Vi gör infolapp till alla brevlådor med inbetalningskort, kort kalendarium och 

inbjudan till julfika. Julfika blir lördag 8 dec kl 15 - 16. Valborg givet datum och 
kräftskiva med årsmöte 24 aug. Anders M ordnar infolappen. Anders M och Tomas 
tar hand om julgran, julfika med mera.

3. Förslag från en medlem (Per Wolf) att föreningen ska investera i en bastuflotte. 
Kostnad 70 - 120 000 (beg - ny) Styrelsens förslag: Eldsjälar i denna fråga bildar en
egen förening som köper en flotte och tar hand om skötsel, bokning etc. 

4. Lillängsskogen: Kommunala tjänstemän var i skogen och mätte häromveckan. 
Syftet vara att se efter en alternativ sträckning för gångstigen. Anders E 
informerade att det verkar pågå en tjänstemannautredning om alternativa 
placeringar för ett förskolebygge.  Det vi väntar på närmast är annars det 
reviderade förslag från kommunen som ska presenteras i månadsskiftet 
oktober/november och som vi alla kan lämna synpunkter på. 

5. Nackalistan har motionerat om att Lillängsskogen ska bli naturreservat och Anders 
E har utformat ett medborgarförslag på samma tema. Det presenteras på http://lil-
langen.se med en uppmaning om att den som vill stödja mailar  radda@lillangen.se 

6. Nästa styrelsemöte måndag 19 nov hos Anders E Parkvägen 4

Vid tangentbordet /Anna H 
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